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Mijn ervaring met orthomoleculaire geneeskundige therapie. 

 

Beste lezer, 

 

Sinds mijn 35e kampte ik met ernstige migraine. Licht en geluid kon ik niet 

verdragen, ik moest overgeven en kon nauwelijks op mijn benen staan. Er werd een 

verband gelegd met mijn hoge bloeddruk. Het advies was om af te vallen, want dan 

zou mijn bloeddruk dalen en de migraine vanzelf verdwijnen… Maar dat gebeurde 

niet. 

 

Afgelopen najaar las ik over de orthomoleculaire behandelingen van Celien van 

Dalen. Er werd gezegd dat migraine hiermee kon verdwijnen. Door een combinatie 

van voedingssupplementen en een aangepast dieet, afgestemd via bio resonantie, 

ben ik nu volledig van mijn migraine af. 

 

Ik ben hier ontzettend blij mee en had gewild dat ik dit eerder had geweten! 

 

Met vriendelijke groet, 

Truus Boneschansker. 

 

 

 

 

 

De migraine was echt heel heftig 


